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Schriftelijke vragen van GroenLinks Brabant aan het college van Gedeputeerde Staten. 

Betreft: Geurhinder rond intensieve veehouderijen 

 

Geachte leden van Gedeputeerde Staten, 

De GGD͛ĞŶ BƌĂďĂŶƚͬZĞĞůĂŶĚ en IRAS (Universiteit Utrecht) onderzochten de relatie tussen geurbelasting 

afkomstig van veehouderijen en de ervaren geurhinder bij 13.000+ respondenten in Noord-Brabant en Noord-

Limburg.  

De onderzoeksresultaten werden recent bekend en bevestigen de signalen dat er bij gegeven cumulatieve 

geurbelasting aanzienlijk méér geurhinder wordt ervaren dan op basis van de Handreiking Wgv te verwachten 

zou zijn in concentratiegebied. De relatie tussen geurbelasting en hinder blijkt bovendien afhankelijk van het 

diertype. Daarnaast is in dit onderzoek de relatie blootgelegd tussen geurbelasting en ernstige hinder.  

Wij hebben naar aanleiding hiervan de volgende vragen: 

1. In de Verordening Ruimte 2014 van de Provincie Noord-Brabant zijn de volgende normen opgenomen: 

maximaal 12% kans op geurhinder in de bebouwde kom en maximaal 20% kans op geurhinder in het 

buitengebied. Op basis van de Handreiking Wgv komt dat overeen met respectievelijk 10 OU/m3 en 20 

OU/m3. Op basis van deze onderzoeksresultaten is er bij 10 OU/m3 echter 20-46% geurhinder te 

verwachten zijn. Bij 20 OU/m3 is er op basis van deze onderzoeksresultaten 29-60% hinder te 

verwachten. Bovendien treedt er dan óók ernstige hinder op (11% en 17% respectievelijk).  

Is dit voor GS reden om de Verordening Ruimte aan te passen? Zo ja, wanneer spreekt u daarover met 

PS? Zo nee, waarom niet? 

 

2. De huidige agrarisch geurhindersystematiek maakt geen onderscheid tussen diertype en mate van 

hinder. Bent u van plan dit bij te stellen. Zo ja, op welke wijze? Zo nee, waarom niet? Bent u van plan 

dit op te nemen met overig bevoegd gezag ten aanzien van geurhinder (gemeenten, Rijk)?  

Zo ja, op welk moment en welke manier? Zo nee, waarom niet? 

 

3. Staatssecretaris Mansveld zal de regelgeving in 2015 evalueren. De onderzoeksresultaten en de 

gewenste verbetering van het huidige geurverspreidingsmodel worden daarin meegenomen. Op 

welke manier en op welk moment wordt de provincie Noord-Brabant daarbij betrokken? 

 

Hartelijke groet, 

Namens de GroenLinks Statenfractie,  

 

Hagar Roijackers 


